
Fairy Treasure

Fairy Treasure_下载链接1_

著者:Gwyneth Rees

出版者:Macmillan Children's Books

出版时间:2004-06-04

装帧:Paperback

isbn:9780330437301

http://www.allinfo.top/jjdd


Connie is not a child who likes books. So she's not too pleased when she's sent to stay
with her eccentric author aunt. But then Connie meets Ruby a book-fairy in the dusty
old library. Ruby is in trouble: she has broken fairy-law by trying to take something - a
piece of jewellery back to fairyland through the 'gateway' of a fairy-dust-sprinkled
book. And now the jewellery has disappeared and Ruby can't get back home! Can
Connie help Ruby find the missing jewellery before the doorway to fairyland is closed
forever?
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听童书真的头疼……

-----------------------------
其实还是很简单的一个童话故事…………很久以前听的 下载： t55e719b21

-----------------------------
长大反倒看了不少童话……

-----------------------------
...所以我是要开启童书阅读（听）模式？

-----------------------------
M~人生中第一本完整读完的英文小说（没看过中译本）~总算看完了呀~故事还可以，
不过没觉得特别有吸引力。

-----------------------------
有声书√

-----------------------------
听得有声书，用来练语音的。sofie ward的rp又标准又好听，又不会太古旧。

-----------------------------
讲述的是一个小女孩Connie帮助一位书仙子Ruby找回她弄丢的戒指并返回仙境的故事
。故事架构非常简单，也无甚有趣。不过英文有声书的版本对于听力水平一般的人来说
是不错的入门。
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